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بزرگترین کرسی آزاد اندیشی با محوریت احیاءدریاچه اورمیه در دانشگاه بناب برگزار گردید.

-

کرسی آزاد اندیشی با محوریت احیاء دریاچه اورمیه در قالب نشست هم اندیشی اساتید دانشگاه های بناب، کرسی آزاد اندیشی و پرسش

پاسخ دانشجویاندردانشگاه بناب برگزار گردید.
این همایش که با در خواست تشکل جامعه اسلامی دانشجویان وبه همت معاونت فرهنگی ودانشجویی وهمکاری روابط عمومی دانشگاه باحضوردکتر کلانتری دبیر

ستاد احیای دریاچه ارومیه، مدیر کل صدا و سیمای استان آذربایجان شرقی، دکترفرهنگی نماینده محترم مردم تبریز در
مجلس شورا ی اسلامی،حجت الاسلام بنابی نماینده مردم شریف بناب در مجلس شورا ی اسلامی،دکترتجریشی عضو

کارگروه ستاد احیاء و سایر مسئولان استانی و شهرستانی با استقبال پرشور دانشجویان در سالن اجتماعات علامه طباطبایی دانشگاه بناب برگزار گردید.
در ابتدای این مراسم دکتر عباسیان ریاست دانشگاه،با بیان اینکه دانشگاه بناب تنها دانشگاه متصل به دریاچه اورمیه میباشد،آمادگی خود راجهت استقرارپژوهشکده احیاءاین

دریاچه اعلام داشت.

در ادامه این مراسم دکتر کلانتری با اشاره به تهدیدهای جدی بحران کم آبی در کشور، گفت: دولت ها و ملت دست به دست هم دادیم دریاچه ارومیه را خشکاندیم الان هم باید

احیاء کنیم، مطالعات نشان می دهد این کار شدنی است اما عزم ملی و جدی را طلب می کند.
وی با بیان اینکه ۳۳ میلیارد متر مکعب سالانه به منابع زیرزمینی افزوده می شود، گفت: این در حالی است که ۵۵ میلیارد متر مکعب برداشت می شود.

دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه با اشاره به اینکه ۴۰ درصد حق برداشت آب های ذخیره شده ، مجاز و مازاد آن غیرمجاز
است گفت: به طور متوسط مردم سالانه ۷۰ درصد آب ذخیره شده را برداشت می کنند و به مصارف مختلف می رسانند.

وی اجرای برخی سیاست های اقتصادی به بهانه افزایش تولید را به ضرر دریاچه ارومیه و مردم دانست و گفت: نباید به هر قیمتی برای بالا بردن میزان تولید جان مردم را به خطر بیندازیم و بی حد و

حساب از منابع زیر زمینی برداشت کنیم.

دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه با اشاره به اینکه بحران کم آبی در کشور جدی است افزود: متوسط بارش های پارسال ۲۰۲ میلیون متر مکعب بود که باید در سیاست های اقتصادی و تولیدی با این

حجم بارش تجدید نظر جدی صورت گیرد.

وی افزود: سیاست کاهش مصرف و استفاده بهینه از منابع زیرزمینی باید دشت به دشت و پهنه به پهنه در سراسر کشور به اجرا در آید.
پس از ارائه گزارش دکتر کلانتری،نماینده محترم مردم تبریزبه تشریح اقدامات ومصوبات مجلس در خصوص احیاءدر یاچه اورمیه پرداختند.درادامه حجت الاسلام باقری بنابی نماینده محترم بناب

ضمن بیان مطالبات مردم از دولت ونهاد های مرتبط خواستار مدیریت جهادی جهت احیاءاین دریاچه شدند.
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